
Onlangs is door zes Berkellandse partijen een initiatiefvoorstel ingediend met 
betrekking tot de ontwikkeling van de nieuwe sporthal in Ruurlo op locatie van Stichting 
sportpark ‘t Rikkelder aan de Fürstenauerstraat 2. Inmiddels is in de media en de 
politiek het nodige gezegd en geschreven over dit voorstel. Graag willen wij als 
binnensportverenigingen en voetbalvereniging benadrukken dat dit voorstel wat ons 
betreft het beste scenario is.  

Waarom vinden we dit een goed initiatiefvoorstel: 

1. Programma van eisen. Wij willen als gebruikers een sporthal die voldoet aan 
onze sportbehoefte. Dat is verwoord in het zogenaamde programma van eisen. 
Wij willen een sporthal met 4 zaaldelen van voldoende grootte, met voldoende 
kleedkamers voor binnensport en voetbalvereniging. We willen graag een ruime 
kantine en een mooie tribune, zowel in de hal als naar het voetbalveld toe.    

2. Kostenbesparing. Wij hebben een plan ontwikkeld waarmee we ruim goedkoper 
uit zijn dan de eerdere onderzoeksbureaus hebben uitgerekend. Dit plan is 
getoetst bij een aantal soort gelijk ontwikkelde sporthallen en bij een grote 
aannemer met ervaring in het bouwen van sporthallen. Daarnaast hebben we al 
de vervolgstap genomen met een gedetailleerde raming waardoor deze cijfers 
een hogere betrouwbaarheid hebben dan kengetallen. En natuurlijk zijn wij als 
binnensportverenigingen en de voetbalvereniging samen bereid onze schouders 
eronder te zetten zodat de kosten inderdaad binnen de 12,5 miljoen blijven. Voor 
alle bewoners van Berkelland bespaart dit voorstel dus geld! 

3. Synergie en snelheid. We wachten al zolang en willen nu eindelijk wel eens 
vooruit met onze plannen. Wij denken dat we met dit plan een versnelling in de 
realisatie van de sporthal kunnen bereiken. We doen dit samen! Samen met de 
binnensportverenigingen, samen met de voetbalvereniging en samen met de 
omwonenden van de sporthal. 

4. Een bereikbaar vitaal sportpark. Centraal nabij alle faciliteiten zoals de scholen, 
kinderopvang, cultuur, zorg, ouderenvoorzieningen en het openbaar vervoer. Wij 
kunnen de open club gedachte realiseren en het park is goed en veilig bereikbaar 
voor ouderen en onze kinderen! 

Als binnensportverenigingen en voetbalvereniging hebben we samen een enorme 
hoeveelheid energie en daadkracht beschikbaar om van Sportpark ‘t Rikkelder een 
mooi middelpunt van sportend Ruurlo te maken. De onderlinge relaties binnen de 
verenigingen zijn goed en we zijn volop bereid om in overleg met de buurt en andere 
partijen in het dorp, ervoor te zorgen dat alle betrokkenen, ook Stichting Zwembad, 
goed gehoord worden. Dat willen we doen, samen met de gemeente op basis van 
transparantie en openheid. Wat ons betreft de ultieme vorm van participatie.  

Het dossier loopt inmiddels al lang en we willen graag verder. Bij deze doen we dan ook 
de oproep aan zowel de raad als onze dorpsgenoten om deze wens van ons als 
uiteindelijke gebruikers- en mogelijke opdrachtgever te horen en serieus te nemen. 
Want iedereen kan er wat van vinden, uiteindelijk doen we dit voor de scholen en 
binnensport gebruikers en samen willen wij nu gewoon aan de slag! 


